
 
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Verkeersituatie Nijmeegseweg/Straelsewegf  
Venlo, 3 april 2024 
 
 
 
Geacht college, 
 
Het afgelopen Paasweekeinde (Goede Vrijdag en tweede Paasdag) is de verkeerssituatie wegens 
grote drukte gewijzigd ten behoeve van een betere doorstroming, zo laat u optekenen in de media. 
Inderdaad volgens betrokkenen, het aanpalende Tuincentrum voorop en in mindere mate de 
bewoners van buurtschap ’t Ven, heeft deze maatregel goed gewerkt. 
Veur Groeët Venlo heeft desondanks enkele vragen gericht op de lange termijn. 
 

1. Volgens Veur Groeët Venlo heeft deze verkeersmaatregel een tijdelijke aard. Bent u het met 
deze stelling eens en zo ja, welke termijn is ‘tijdelijk’?   

2. Bent u het met ons eens dat de huidige infrastructuur onder de maat is rondom dit 
tuincentrum wegens de immense populariteit die, naar verwachting, alleen nog maar zal 
toenemen? 

3. Bent u in gesprek met het tuincentrum en/of Wijkraad Venlo Noordoost over deze 
verkeerssituatie en de toekomst? Zo ja, wilt u de raad informeren over de status en 
vorderingen, zo nee waarom (nog) niet? 

4. Hoe ziet wat u betreft de toekomst eruit om de groeiende verkeersstromen van en naar dit 
populaire tuincentrum in goede banen te leiden? 

5. Op 27 september 2023 is het Dorpsontwikkelingsplan (DOP) ’t Ven aan u aangeboden. Hierin 
staat eveneens de ontsluiting en deze verkeerssituatie beschreven. Heeft u al een reactie 
gegeven aan de opstellers van dit DOP en zo ja, wilt u de raad hierover informeren? Zo nee, 
bent u bereid deze reactie spoedig te geven omdat boven gestelde onlosmakelijk is 
verbonden met de ontwikkeling van ’t Ven.   

 
 

Veur Groeët Venlo ziet met veel belangstelling uw antwoorden tegemoet. 
 
 
 
Veur Groeët Venlo 
 
Peter Bastiaens 
 
 


